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„Ön szerint azért van ma 12 ezer gyógyszerkészítmény a piacon, mert a patikusok tulajdont
szereztek a patikákban?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani
Dr . Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön az egyik napilap 2004. december 14-i számában a következőt nyilatkozta :

„ Valódi tulajdonszerzésre például a gyógyszertáraknál került sor, amellyel a lakosság is jól
járt. Amíg az 1990-es évek elején alig ezer orvosságot lehetett kapni, ma több mint 12 ezerből
választhatnak. "

Kérdezzük Miniszter Úrtól :

Ön szerint azért van ma 12 ezer gyógyszerkészítmény a piacon, mert a patikusok tulajdont
szereztek a patikákban?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Kérdés

y
Selmeczi Gabriella

	

Dr. Frajna Imre
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

	

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

